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Ak Parti Fatsa İlçe Teşkilatı aylık ilçe divan toplantısı Belediye Kültür Sarayı’nda gerçekleşti.
Toplantıya Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan ve
partililer katıldı. Toplantı Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen’in selamlama konuşması ile
başladı. Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen Terme’de cenazeye katılacağından kısa bir
konuşma yaptıktan sonra toplantıdan ayrıldı.
 Daha sonra kürsüye gelen Fatsa Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan seçimlerin üzerinden
1.5 ay gibi bir zaman geçtiğini belirterek, “Bu süre içerisinde Büyükşehir ile ilgili yapılanmanın
devam ettiğini söylemiştik. 30 Mart seçimlerinde çok güzel bir sonuç aldık, bu sonucu
almamızda emeği geçen partimizin tüm birimlerine yürekten teşekkür ediyorum. Bu seçim
sonucunun böyle olması bizlere daha büyük sorumluluklar yükledi. Biz bu sorumluluğun
farkındayız, bu sorumluluğun farkında olarak gereğini yerine getirmek için hep çalışacağımızı
ifade ettik. Hep çalışacağız daha fazla çalışacağız ama yeni bir sistem yeni bir düzen, seçim
boyunca bunun nasıl olacağını da anlatmıştık. Şimdi artık hayata geçiyor, büyükşehir sıfırdan
kurulan Ordu’da yeni bir düzen var. Köylerin mahalle olduğu yeni bir sistem yaşıyoruz. Kağıt
üzerinde birçok şey hazırlanmıştı ama şimdi bunu hayata geçiriyoruz. Bu manada büyükşehir
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hızlı bir şekilde yapılanmasına devam ediyor. Elbette ki vatandaşlarımız bizden hizmet bekliyor,
bizde bu hizmeti yapabilmek için önümüzdeki 5 yıllık dönemi en iyi şekilde değerlendirerek
çalışmaya devam edeceğiz. Tabi ki bir hizmetleri bir yılda değil 5 yıla yayarak ama öncelikle
altyapısını iyi hazırlayarak bir çalışma programı gerçekleştireceğiz fakat bunun için sistemin
tamamen oturması, taşların tamamen yerine oturması lazım. Bu da öncelikle Büyükşehir'den
geçiyor, Büyükşehir önce bütün yapılanmasını tamamlayacak, fiilen hareket kabiliyetine
ulaşabilir bir yapıya gelecek, ondan sonra biz de geri kalanı ile sistemimizi ve düzenimizi
oturarak bizler de çalışmaya başlayacağız dolayısıyla bir geçiş dönemi yaşıyoruz. Bu geçiş
dönemi sürecinde günlük hizmetlerimiz rutin hizmetlerimiz tabi ki devam ediyor ama ilave
yatırımların planlaması bu yapılanma bittikten sonra hayata geçecek.” dedi.
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